

錦田公立蒙養學校通函No：044E /2021

香港文化中心《超越時空的樂器》管風琴導賞音樂會

敬啟者：

為培養學生對音樂的興趣，本校將安排三及四年級學生前往香港文化中心欣賞管風琴音樂會。是日將由老師陪同乘坐旅遊巴士前往目的地，活動完畢後回校繼續上課，特此知照。

日期	2021年10月26日(星期二)
時間	10:30am-11:15am
地點	香港文化中心
費用	全免
負責老師	傅君善
備註	1. 學生須穿著整齊校服 2. 是次參觀活動為正常上課日，若學生因病缺席，請出示醫生證明書及按手續辦理請假事宜

如有任何查詢，請致 2476 2414 聯絡傅君善老師。

此致  
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月八日

(此通告不設回條部分)

註：請於10月12日(星期二)或以前簽覆電子回條。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 044E/2021)

8.10.2021

**'The Transcendent Instrument' Pipe Organ Education Concert**

Dear Parents/Guardians,

In order to cultivate students' interest in music, our school will arrange an organ concert for P. 3 and P. 4 students. The teachers will accompany the students to the venue. After the concert, students will return to school to attend classes accordingly.

Date	26 <sup>th</sup> October, 2021 (Tuesday)
Time	10:30am-11:15am
Venue	Hong Kong Cultural Centre
Fee	Free of charge
Teacher-in-charge	Mr. Fu Kwun Seen
Remarks	1. Students must wear neat and tidy school uniform. 2. The event is in a normal school day. If students are absent due to illness, please provide a doctor's document and make a formal application.

If you have any queries, please do not hesitate to contact Mr. Fu Kwun Seen at 2476 2414 .

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung  
Principal

(This E-notice does not have a reply slip part)

\*Please sign the e-notice on or before 12<sup>th</sup> October, 2021 (Tuesday).